## 港 社 區 組 織 協 會 ety for Community Organization

**義務演出:**馬勒樂團、香港天籟敦 煌樂團、失明歌手蕭凱恩、SoCO 兒童中樂團、兒童合唱團、兒童舞 蹈團、蔡文輝、羅世揚、譚樂兒、 譚樂童等





儘管社會存在紛爭、人生總有起伏,憂愁難以避免。

基層生活更困難,更多人三餐不繼,但始終努力掙扎求存,堅信每個生命 都有價值!

音樂會傳遞愛與力量,與你一起抹去憂愁,齊度難關!

誠邀你捐款及出席扶貧慈善音樂會,扶助貧困社群脫貧!

贊助從未有機會出席音樂會的貧困社群一同和唱,共同傳遞生命有價訊息!

查詢:施小姐/王先生

電話: 2713 9165 / 9152 4331

傳真: 2761 3326

電郵: contact@soco.org.hk

網頁:www.soco.org.hk

捐款及本會門票收益將全數捐助本會扶貧工作

本人/本公司捐款支持SoCO扶貧工作:

□\$500 □\$1,000 □\$3,000 □\$5,000 □\$50,000 □\$100,000 □\$200,000 □其他\$	
(每捐款 \$500 可獲贈音樂會門票乙張:□請代轉贈 \$500 / \$1000張音樂會門票予貧困社群出席	
□本人需要張音樂會門票 二區 / \$500 x張 一區 / \$1,000 x張 貴賓區 / \$2,000或以上 x	張)
(總捐款額3萬元或以上銅贊助,5萬元或以上銀贊助,10萬元或以上為金贊助,\$200,000或以上鑽石贊助,會於場刊、新聞稿、本會網頁	及FACEBOOK鳴謝。
請於 2020 年 2 月 29 日前確定 ) (捐款及本會門票收益將全數捐助本會扶貧工作)	回機器回
	لكان والمحادث

付款方法:請將此表格連同支票或銀行入數紙/信用卡存款收據寄回:九龍何文田公主道52號3樓 銀行直接捐款: (滙豐銀行): 017-6-041937香港社區組織協會有限公司

支票捐款:抬頭請寫:「香港社區組織協會有限公司」

捐款收據姓名/公司:\_\_\_\_\_

電郵:\_\_\_\_\_

信用卡捐款: https://soco.org.hk/donation/2020charity-concert/

	聯絡人:	電話:
地址:		(捐款 \$100 或以上有免稅回條)

Life with dignity and humanity grows not from air, but from our care! 謝謝你對貧困社群的關心及支持!



## Life Is Valuable Charity Concert for the Alleviation of Poverty

Programme: Gustav Mahler Orchestra, Hong Kong Gaudeamus Dunhuang Ensemble, Blind singer, Siu Hoi Yan, SoCO children Chinese Orchestra, children choir, dancing group, Impoverished children and youth...



Despite the existence of disputes in the society and of ups and downs in life, worries are inevitable.

The life of the grass roots is even harder. More people are living from hand to mouth. However, they still struggle painstakingly for survival. Every life, it is firmly believed, is valuable.

The concert is to convey love and energy. Together with you, it clears worries and overcomes hurdles!

You are sincerely invited to donate and attend the charity concert in order to relieve the poverty of the have-nots community!

Please sponsor the have-nots community, who never had the opportunity to attend concerts, to sing together and transmit jointly the message that life is valuable!

Enquiry: Ms SZE /Mr Wong

Tel.No.: 2713 9165 / 9152 4331

Fax: 2761 3326

Email: contact@soco.org.hk Website: www.soco.org.hk

All proceeds will be donated to support SoCO's work to alleviate poverty

8

## I/My company would like to make a donation to support SoCO's work to alleviate poverty:

□ \$500	□ \$1,000	□ \$3,000	□ \$5,000	□ \$30,000	□ \$50,000	□ \$100,000	□ \$200,000	□\$
Every do	nation of in	\$500 will	get a free ti	cket: 🗆	\$500/\$	1000/2000 or	above tickets	for me, I would like to sponsor
□\$500/1000 tickets to the underprivileged (elderly/children/cagehome and subdivided flat dwellers/homeless).								

(SoCO will acknowledge donations of \$30,000 or above as a BRONZE Sponsor, \$50,000 or above as a SILVER Sponsor, \$100,000 or above as a GOLD Sponsor, \$200,000 or above as Diamond Sponsor, which will be published in the house programme, press release, website and on Facebook. Please confirm by 29 Februarry 2020) (all proceeds will be donated to support SoCO's work to alleviate poverty).

Please mail cheque/bank deposit slip/credit card payment slip with this form to SoCO at: 3/F, 52 Princess Margaret Road, Homantin, Kowloon

- 1. Direct payment to SoCO HSBC bank account: Society for Community Organization Ltd. (017-6-041937)
- 2. Please make the cheque payable to: Society for Community Organization Ltd
- 3. Donations by credit card can be made online at: https://soco.org.hk/donation/2020charity-concert/(Donations of \$100 or above are tax-deductible)



Online donation

Name of donor (to appear on receipt):		Contact telephone No:
Contact person:	Email:	Address:

Life with dignity and humanity grows not from air, but from our care.